
VENØBOEN  

BESTYRELSESMØDE 17.8.2021 

 

1. Opfølgning på mødet Jakob Bisgaard:  

- Vejspørgsmål, bl.a vejen til Østre Strand som pt er ufarbar, er rejst over for kommunen.  

- Ny infoskærm: processen frem mod ny skærm er påbegyndt – Søren er kontaktperson 

2. Planlægning af fællesmøde med øvrige foreninger:  

- Har været afholdt én gang ( sept. 2020)  

- Bestyrelsen ønsker i stedet  at igangsætte nyt tiltag, hvor repræsentanter fra en forening ad 

gangen inviteres til møde med VenøBoens bestyrelse.   

- Bestyrelsen er glad for, at øens foreninger bruger VenøPosten til information. 

3. Struer kommune afholder seminar om klima og bæredygtighed d. 11.9.2021. Skafti spørges om 

deltagelse på Venøs vegne  

4. Cykelturisme Venø: Jan og Mogens har besvaret henvendelse fra ø-sammenslutningen om 

cykelturisme. Derudover vil bestyrelsen opdatere brochuren om cykelruter på Venø.  

5. Planlægning af generalforsamling:  

-  Dato: 14.oktober 2021 kl 19 på Venø Efterskole 

- Dagsorden i VenøPostens septemberudgave 

6. Krolf:  Forslag om nyt initiativ – evt med basis i GIF – spillet KROLF. Per kontakter Dorte ang 

forslaget.  

7. Nye Venøboere: Annette forsøger at tage kontakt til købere af 3 boliger på Venø  

       8.   EVT:  

- Uge 42: Foreninger opfordres til at arrangere særlige tiltag i efterårsferien – flere har budt ind.   

Annette tager initiativ til koordinering af initiativerne.  

- Bredbånd: Søren Hindkjær udarbejder ansøgning til bredbåndspuljen på vegne af de 30 

husstande på Venø som ønsker det.  

- Sluttregnskab for cykelprojektet er blevet afsluttet og revideret.  

 

      Næste bestyrelsesmøde: 23.9.2021, kl 19 Havnehuset  

 


